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VOORWOORD 
 

Het ledenaantal blijft licht teruglopen de afgelopen jaren. Het is van groot belang om het 

ledenaantal te stabiliseren dan wel te keren naar een toename. Vooral van belang is de 

jeugd aan te trekken als lid en nog mooier in een organiserende en/of Bestuurlijke rol. 

Mogelijk dat het nieuwe Paviljoen in de Breek daarbij gaat helpen. Dit jaar zeker 

interessant om met de uitbaters een gesprek te voeren naar onze gemeenschappelijke 

belangen en te komen tot samenwerkingsafspraken. 

 

Het afgelopen jaar is veel gesproken met de politiek over de mogelijkheden van sporten. 

Zo kwam ook aan de orde om het sportcomplex volledig te verplaatsen en alle sport 

zoveel mogelijk gemeenschappelijk naar de ringweg. Unaniem hebben we als 

verenigingen verteld dat we hierop tegen zijn. Het fraaie Sportcomplex moeten we juist 

koesteren als dorp. 

Naast de gesprekken over jongeren zijn de gesprekken ook over ouderen, mindervaliden 

en eenzamen geweest om te bespreken hoe we deze kunnen laten participeren in 

sportactiviteiten. Als vereniging hebben we uiteraard duidelijk gemaakt dat de Vijvers juist 

voor deze doelgroepen uitermate geschikt zijn om hen te laten vissen en sociaal te 

participeren. 

 

Bedreiging van het vissen is er nog steeds (en zal wel blijvend zijn.) Ook afgelopen jaar 

was dit onderwerp weer volop onder de aandacht van verenigingen en organisaties met 

betrekking tot de visserij. Gelukkig is er vooralsnog geen bedreiging vanuit de 

Landsmeerse politiek. 

De samenwerkingsgesprekken met HSV Zaanstreek zijn gecontinueerd. Gesprekken met 

HSV Purmerend en omliggende kleinere verenigingen zijn opgestart. Op deze wijze kijken 

we welke activiteiten kunnen we gezamenlijk opstarten. Denk aan Karperwedstrijd, 

Handhaving en kennisuitwisseling. 
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FINANCIEEL  
 

 

 

 

In verband met persoonlijke omstandigheden van de penningmeester lukte het niet om het 

financiële jaarverslag te presenteren.  

De Vergadering zal worden verzocht in te stemmen met een extra ledenvergadering in het 

najaar, waar de financiële verslaglegging alsnog wordt gepresenteerd.  
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SECRETARIAAT 
Er hebben ook dit jaar weer verschillende interne en externe vergaderingen plaats 
gevonden. 

· Interne vergaderingen: 

Dit verslagjaar heeft het bestuur 11 keer vergaderd. Deze vergaderingen werden 
gehouden in het Dorpshuis Het Wapen van Landsmeer en verliepen in goede harmonie. 

Verder is er in dit verslagjaar tweemaal een Algemene Ledenvergadering gehouden, dit 
omdat het aantal leden in de eerste vergadering onvoldoende was om onze nieuwe 
statuten geaccordeerd te krijgen. De nieuwe statuten zijn na deze vergadering, onder 
toeziend oog van de notaris, in werking getreden. Het aantal leden dat de ALV bezoekt, 
maar ook die de vereniging op een andere wijze ondersteunen, blijft een zorgpunt. 

· Externe vergaderingen: 

Naast bovengenoemde vergaderingen hebben er ook een aantal vergaderingen plaats 
gevonden met Sportvisserij Nederland en Sportvisserij MidWest Nederland en ook de 
Hengelsportvereniging Zaandam. Veel tijd is er ook gestoken in de diverse vergaderingen 
met de gemeente en het hoogheemraadschap. 

Leeftijdsopbouw leden 
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Leeftijd vrouw 
    

Leeftijd man 
      

       

Jaar 
2021 

Jaar 
2022 

Jaar 
2023 

Jaar 
2024  

 

Jaar 
2021 

Jaar 
2022 

Jaar 
2023 

Jaar 
2024  

10-0 29 15 15 14 
10-00 2 0 1 2  20-11 177 155 147 144 
20-11 18 15 12 14  30-21 125 105 99 96 
30-21 12 10 8 7  40-31 222 222 209 196 
40-31 19 11 11 16  50-41 243 237 242 229 
50-41 14 15 15 15  60-51 296 281 278 250 
60-51 17 14 15 14  70-61 278 274 294 273 
70-61 15 17 16 19  80-71 189 185 181 177 
90-71 8 8 7 6  90-81 56 53 56 48 

      100-91 5 10 5 6 

            
            
Totaal 105 90 85 93  Totaal 1620 1537 1511 1419 

            
Leeftijd jeugd 
     

 

Jaar 
2021 

Jaar 
2022 

Jaar 
2023 

Jaar 
2024 

0-5 jaar 2 2 2 0 
6-10 jaar 7 10 14 14 
11-14 jaar 56 54 56 66 

     
Totaal 65 66 72 80 
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COMMUNICATIE 
 

     

 

 

                       

Het team Communicatie bestaat uit 2 personen. 

In dit verslagjaar zijn 8 edities van de VisFlits De Spanning verzonden.  

Een uitnodiging voor het bijwonen van de Algemene Ledenvergadering was ruimschoots 

op tijd verzonden en bekend gemaakt op Facebook en de website. Desondanks konden 

we maar weinig leden op deze vergadering verwelkomen. Nog geen 1% van het aantal 

leden bezocht de vergadering.  

Hoe kunnen we de betrokkenheid van de leden gaan vergroten? Die vraag zal aan de 

leden worden gesteld. 

  

Websitegegevens. 

 

De dalende trend in de bezoekersaantallen van onze website is gelukkig omgebogen naar 

een ligt stijgende.    

   

 
Facebookgegevens. 
 

De facebookpagina wordt regelmatig door vaste bezoekers bezocht.  

De facebookpagina heeft 186 volgers. In vergelijking met vorig jaar is dit een toename van 

ongeveer 3%. Hieronder ziet u een grafiek naar leeftijd en geslacht van de volgers.  
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Youtube. 
 
Ons YouTubekanaal wordt regelmatig gevuld met korte filmpjes. De geplaatste filmpjes 

zijn inmiddels 6133 keer bekeken.  

Ook Instagram wordt regelmatig bezocht. Nieuw geplaatste foto’s worden regelmatig 

bekeken. Inmiddels hebben we 95 berichten geüpload en hebben we 127 volgers.  

 

De formulier functie wordt steeds gemakkelijker gevonden door de leden.  Deze 

formulieren zijn via de website in te vullen en kunnen worden verzonden.   

 

Nieuwsbrief. 
 
Ook het inschrijven voor de nieuwsbrief is mogelijk via de website. In verband met de 

Algemene Verordening Gegevensbescherming (AVG) heeft men ook de mogelijkheid zich 

uit te schrijven. 

Om kosten te besparen is het abonnement Mailchimp in de pauzestand gezet.  Dit 

programma, waarmee onze nieuwsbrief werd verzonden en in eerste instantie gratis was, 

werd te duur. We nemen nu zelf de verzending voor onze rekening.   

Een probleem blijft dat niet ieder lid een emailadres heeft of heeft opgegeven. Hierdoor 

kan dus niet iedereen bereikt worden.  

Ook hebben we te maken met het zogenaamde “bouncen”. De verzonden email wordt dan 

niet door de provider van het lid geaccepteerd. Het bericht wordt gezien als Spam. Dat kan 
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in de meeste gevallen worden verholpen door ons emailaccount als vertrouwd aan te 

merken. Hierover is ook bericht op onze website. 

 

Naast de hierboven genoemde communicatie zijn er ook een aantal persberichten 

uitgegaan.   
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VANG5 
Regelmatig is er aandacht besteed aan de campagne Vang5 van 

Sportvisserij Nederland. We hebben de beschikking gekregen over 

een Beachvlag, werkhandschoenen, vuilniszakken en grijpers. Deze 

goederen zijn door sportvisserij MidWest Nederland ter beschikking 

gesteld. Zij zijn voor het eerst tijdens de vuilruimactie ingezet. Vijf 

deelnemende leden hebben de grijper en handschoenen mogen 

behouden.  De insteek van Vang5 is simpel: elke keer dat je gaat 

vissen, ruim je rond jouw stek minimaal vijf stuks afval op – meer mag 

natuurlijk ook. De Vang5 campagne doet niet alleen een beroep op 

de sportvisser, maar wordt ook doorgevoerd in alle activiteiten van 

Sportvisserij Nederland. Om dit item onder de leden te promoten is er 

een fotowedstrijd aan verbonden. Van de gevonden / aangetroffen 

onregelmatigheden een foto maken en insturen. De leukste en mooiste foto kan dan in de 

prijzen vallen. Ondanks het feit dat er een mooie prijs te winnen viel, werd er één foto 

ingestuurd en gepubliceerd. De inzender was een bestuurslid. Hij viel niet in de prijzen.  
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JEUGD 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Het was weer tergend dit jaar met de vangst. We zijn naar een nieuwe locatie verhuisd, 

namelijk het Appelwater in Den-Ilp. We hebben met Wil van de drie zwanen afgesproken 

dat we daar mochten verzamelen. Allemaal keurig verzorgd.  

Vorig jaar (2023) hebben we een paar keer gevist op het water en we hadden best wel wat 

vis in een korte tijd. Dat beloofde veel goeds. Echter zowel met de wedstrijd als met de 

cursus zijn er maar een aantal visjes gevangen. Ondanks dat er weer gevoederd is.   

Dat begint echt een drama te worden zo langzamerhand. De kinderen (die überhaupt al 

laag in de motivatie zitten) doe je hier geen plezier mee en de vrijwilligers ook niet.  

Ondanks de slechte vangst was de cursus met 10 kinderen wel en succes. Helaas geen 

aanmeldingen voor de werphengel cursus ontvangen, maar volgend jaar gaan we daar 

een apart formulier voor maken. Al met al wederom niet een best jaar om de jeugd aan te 

sporen te gaan vissen. 
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OUDEREN 
 

De ambitie is om voor de ouderen in Landsmeer één of meerdere viswedstrijden te 

organiseren. Door gebrek aan geschikte overs en viswater is dit plan in de ijskast gezet. 

De vijvers in Landsmeer zouden een zeer geschikte locatie zijn.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Voor de bewoners van het verzorgingshuis De Keern werd voor de vijfde maal op rij weer 

de jaarlijkse viswedstrijd georganiseerd.  

De sloot voor het verzorgingshuis diende als wedstrijdparcours.  

Op ons verzoek werd door medewerkers van de gemeente de oever gemaaid.  

Samen met de activiteitenbegeleidster, personeel van de Keern en diverse vrijwilligers van 

onze vereniging werd dit evenement een succes.  

In totaal deden er 10 deelnemers mee. Er werd fanatiek gevist om de Keerncup. Onder 

toeziend oog van diverse toeschouwers werden er regelmatig vissen uit het water gevist.   

Zolang er nog animo is zullen we deze traditie voortzetten.  

Inmiddels maakt deze wedstrijd ook deel uit van de landelijke actie Samen Vissen. Een 

actie die door Sportvisserij Nederland in het leven is geroepen om de bewoners van 

zorginstellingen een dagje of dagdeel vissen aan te bieden. Er werd door genoemde 

organisatie diverse hengels, tuigjes en ander materiaal geleverd. In voorkomende 

gevallen zal door tussenkomst van Sportvisserij MidWest Nederland assistentie kunnen 

worden verleend. Hiertoe is een contactpersoon beschikbaar.  

Na de prijsuitreiking werd door de vereniging aan de aanwezige vrijwilligers een lunch 

aangeboden. Zonder hen is het onmogelijk deze wedstrijd te organiseren.   
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KARPER 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dit jaar hebben er geen activiteiten plaats gevonden. De tijd werd gebruikt om plannen 

voor het volgend seizoen te maken en daarvoor voorwaarden te scheppen.  
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ROOFVIS 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

In 2024 is er bij de Roofviscompetitie voor de tweede keer gevist volgens het nieuwe 

format met een combi klassement over de gevangen vis. Per visser tellen de 3 grootste 

snoeken, baarzen en snoekbaarzen, gevangen over 7 competitiewedstrijden, mee voor 

het eindklassement.  

Afgelopen jaar waren de vangsten per wedstrijd, vissoort en locatie (de Breek/ Westplas) 

weer zeer uiteenlopend. Snoekbaars liet t.o.v. het jaar ervoor wederom een herstel zien 

met bijna 20 maatse vissen over de gehele competitie. Echter waren er maar 3 vissers 

met 3 snoekbaarzen meetellend voor het klassement. De grootste snoekbaars was voor 

Mick Huijser met 85cm.  

Snoek viel wat tegen afgelopen seizoen; geen snoek van boven de meter en maar 3 

snoeken van 90+cm. Er waren 8 vissers die met 3 snoeken een volle bingokaart hadden. 

De grootste snoek was gevangen door Lars Vet met 97cm. 

De baarzen zorgen bij 12 deelnemers voor een volle spaarkaart. Uiteindelijk waren er 37 

baarzen groter dan 30cm, tegen 5 het jaar ervoor. Een spectaculair verschil, de baars 

gedijt goed in onze wateren. De grootste was voor Rinus Weisz met 37cm.  

De laatste wedstrijd werd afgesloten met een prijsuitreiking en een zalig buffet, 

aangeboden door onze hengelsportvereniging.  

De top 3 met dezelfde namen als in 2023, alleen in een andere volgorde: 

1. Mick Huijser, 545cm 
2. Henk van Zanen met 487cm 
3. Jan Callenbach met 452cm 

We hopen voor 2025 weer op een net zo mooie opkomst en nog betere vangsten! 

Namens de wedstrijdcommissie, 

Ben Vet 
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VISSTANDBEHEERSCOMMISSIE 
 

 

Afgelopen jaar zijn we onverdroten doorgegaan met het bewerken van de wethouder om 

de vijvers te laten baggeren zodat we deze goed en duurzaam kunnen inrichten. Het 

onderhoudscontract tussen de Gemeente en het Hoogheemraadschap is nu getekend. 

We zijn nu uitgenodigd om deze maand met de wethouder en het Hoogheemraadschap te 

praten over de mogelijkheden en uitvoeringdatum. Ter ondersteuning schuift ook 

Sportvisserij MidWest Nederland aan. 

 

Het visserijkundig onderzoek in de Breek en het Ilperveld is weer uitgevoerd en zal nog 

worden besproken met Sportvisserij Nederland en binnen het Bestuur. Welke aanvullende 

maatregelen er nodig en mogelijk zijn. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


